

### Cattle on Feed / Bovins mis au pâturage

Alberta and/et Saskatchewan

Number on feed, Placements, Marketing and other disappearances

Nombre d'animaux mis au pâturage, commercialisés et autres fins

November 1, 2002

Le 1 novembre 2002

	2001	2002	% chg	
On Feed October 1	928,253	696,401	75.0	Au pâturage le 1er octobre 2002
Placed on Feed During October	487,031	408,330	83.8	Bovins mis au pâturage en octobre
Fed Cattle Marketed During October	252,495	237,436	94.0	Ventes de bovins engraisés en oct.
Other Disappearances During Oct.	19,552	10,239	52.4	Autres fins en octobre
On Feed November 1, 2002	1,143,237	857,056	75.0	Au pâturage le 1er novembre 2002

### Cattle On Feed Placements / Bovins au pâturage

Alberta and/et Saskatchewan

Number Placed on Feed by weight group / Nombre de bovins mis en pâturage par groupe de poids

October, 2002

Octobre 2002

	Steers / Bouvillons		Heifers / Taures		Total	
	2001	2002	2001	2002	2001	2002
Less than 600 / Moins de 600	87,853	71,451	61,889	55,906	149,742	127,357
600 - 699	83,188	62,678	34,007	20,657	117,195	83,335
700 - 799	54,147	66,945	37,475	31,934	91,622	98,879
800 and over / 800 et plus	74,388	62,781	54,084	35,978	128,472	98,759
Total	299,576	263,855	187,455	144,475	487,031	408,330

During October 1, 2002 placements were 16% less or 78,701 head smaller than last year. Feeder exports and the lack of imports in October support this dramatic change. In October 2002 Western Canada exported 42,987 head of feeder cattle to the United States and imported 158 head leaving a net feeder trade of +42,829. Last October only 6,044 head were exported and 83,517 head were imported, a net import of -77,473 head. This combination of net trade leaves Western Canada with approximately 120,000 head fewer feeders available to place than last year. Fed Marketings in October included a 23,000 head decrease in exports and a 8,000 head increase in slaughter volume when compared to October 2001 leaving the total down 6% from 2001. The November 1, 2002 on feed total of 25% fewer than last year is supported by the above factors.

Pendant octobre 2002, les placements furent de 16% moins élevés ou 78,701 têtes plus petit que l'année passé. Les exportations d'engraisements et le manque d'importations en octobre est supporté par ce changement dramatique. En octobre 2002, Western Canada a exporté 42,987 têtes de bovins d'engraisements aux États-Unis et a importé 158 têtes laissant une échange net de +42,829. Octobre dernier, seulement 6,044 têtes furent exportées et 83,517 têtes furent importées, une importation net de -77,473 têtes. Western Canada se retrouve avec une échange net d'approximativement 120,000 têtes d'engraisements en moins disponible à placé qu'à l'année précédente. Le marché des bouvillons d'engraisements en octobre incluait une diminution de 23,000 têtes en exportations et d'une augmentation de 8,000 têtes en volume d'abatages en comparant à octobre 2001 laissant un baisse total de 6% de 2001. En novembre 2002, le total pour l'engraisement fût de 25% de moins que l'année précédente et supporté par les facteurs rapportés ci-haut.

**This report prepared by Canfax with assistance from Agriculture and Agri-Food Canada**

**Ce rapport est préparé par Canfax avec la collaboration d'Agriculture et agro-alimentaire Canada**

